
 

 

 

 لجنة المراجعة 

Audit Committee Members 

عضو لجنة-سلطان فؤاد حفني السيد/   

جالات المالية والخزانة المعامًا في  16خبرة تمتد لـ  الأستاذ سلطان هو مسؤول خزانة معتمد ذو،عضو لجنة مراجعة غير تنفيذي مسؤول

شغل سابقًا مناصب  كما  ل.  حاليًا منصب مدير مجموعة قسم الخزينة في مجموعة عمر قاسم العيسائي القابضة. يشغلوالاستثمار. 

 .خبرة متقدمة في إدارة النقد وإدارة المخاطر ولهقيادية في الخزانة والاستثمار لدى عدد من الجهات الرائدة، 

 التعليم:  

 جامعة برانديز، الولايات المتحدة الأمريكية –ماجستير في العلوم المالية 

 جامعة نيو برونزويك، كندا  –برنامج ما قبل الماجستير )دبلوم عالٍ في إدارة الأعمال( 

  جامعة الأعمال والتكنولوجيا، المملكة العربية السعودية –بكالوريوس إدارة أعمال )مالية( 

Mr. Sultan Fouad Hefni – Committee Member  

a Certified Treasury Professional with 16 years of experience in finance, treasury, and investment. He currently serves as 

Group Treasury Director at Omar Qassim Alesayi Holding Group LLC. He has previously held senior leadership roles in 

treasury and investment at several leading organizations and has advanced expertise in cash management and risk 

management. 

Education: 

MSc in Finance, Brandeis University, USA 

Pre-MBA (High Diploma in Business Administration), University of New Brunswick, Canada 

BSc in Finance, University of Business and Technology, Saudi Arabia 


